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KOHTLA-JÄRVE SLAAVI PÕHIKOOLI HOOLEKOGU PROTOKOLL nr. 1-2/6 

Kohtla-Järve                                                                                                              05.11.2024.a 

Hoolekogu koosoleku algus: 17.30 

Hoolekogu koosoleku lõpp: 19.00 

 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Anna Pivneva, hoolekogu esimees 

Hoolekogu koosoleku protokollis: Veroonika Shirokova, hoolekogu liige 

 

Hoolekogu koosoleku töös osales 9 liiget: Svetlana Korotkova, Julia Krjatalova, Yuliya Salmina, 

Veroonika Shirokova, Anna Pivneva, Tatjana Orlova, Marina Vassiljeva, Roman Špitšikov, Andrei 

Shnurov 

Hoolekogu kutsutud: Svetlana Vladimirova, Julia Kropatševa, Riina Ivanova, Anu Kurm, Aleksandr 

Apolinsky 

 

 

Kinnitatud päevakord: 

 

1. Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 1. septembrist 2025: muutused, mis 

mõjutavad Slaavi Põhikooli kooliperet 

2. Hoolekogu tööplaani 2024.-2025. õppeaastaks koostamine ja kinnitamine 

3. Muud küsimused 

 

 

1. Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 1. septembrist 2025: muutused, mis 

mõjutavad Slaavi Põhikooli kooliperet 

 

Koolivõrgu korrastamise projektijuht Riina Ivanova tutvustas kooli peamisi arenguplaane ja -

perspektiive. Oma sõnavõtus rõhutas ta, kui oluline on mõista kõiki muudatusi ja luua tingimused 

kvaliteetse hariduse tagamiseks. 

 

Pärast Ivanovat võttis sõna hariduse peaspetsialist Aleksandr Apolinsky, kes selgitas 

üksikasjalikumalt, mida meie kool tulevikus ootab, rõhutades, et palju sõltub välistest asjaoludest, 

näiteks linnavalitsuse otsustest. 

 

Koosoleku käigus tõstatati küsimus, millise õppekava järgi hakatakse tulevasi esimesi klasse 

õpetama, millises hoones õppetöö toimub ja kes on nende õpetajad. Praegu töötavad kaks kooli 

(Slaavi ja Kesklinna põhikoolid) täiesti erinevate õppekavade alusel, mis tekitab tulevaste õpilaste 

jaoks määramatust. Täna puudub selgus ja selle tulemusena on vanematel keeruline täpset teavet 

anda. Seetõttu ei saa tulevaste esimeste klasside kooli avada enne, kui linnavalitsuselt on saadud 

vastused olulistele küsimustele. Hetkel ei suuda ei Riina ega Aleksandr nendele küsimustele selgeid 

vastuseid anda. Märgitakse, et tulevastele õpilastele tuleks valida parim õppekava, mis arvestab nende 
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huve ja vajadusi. Käesoleval õppeaastal töötab Slaavi põhikool õppekava alusel, kus eesti keel 

õpetakse „Eesti keel“ ainekava alusel, samas kui Kesklinna põhikooli õppekavas on eesti keel teise 

keelena. 

 

Riina Ivanova: Slaavi põhikooli õppekava on laste jaoks kahtlemata parem, kuid lõplik otsus sõltub 

Kesklinnas põhikoolist. Juriidilisest vaatenurgast läheb kool järgmisest aastast üle Kesklinna 

põhikooli õppekavale. 

 

Koosolekul tõstatati küsimus kooli uue nime konkursi korraldamise võimalikkusest.  

Riina Ivanova selgitas, et vastavalt juriidilistele piirangutele ei saa kool oma nime muuta. Kool 

ehitati Euroopa Liidu rahaliste vahendite abil ja vastavalt reeglitele ei tohi see esimese viie aasta 

jooksul pärast ehitamist oma nime muuta. Seetõttu kooli nimekonkurssi ei toimu. 

 

Hoolekogu liikmed tegid ettepaneku jätta 1.-4. klassi õpilased Slaavi põhikooli hoones ja viia 5.–9. 

klasside õpilased Kesklinna põhikooli hoonesse. See ettepanek põhineb asjaolul, et Kesklinna 

põhikoolis on paremini varustatud kodunduse-, tehnoloogia-, keemia- ja füüsikaklassid. Oluline on 

luua ühtne koolivaim, mis pole võimalik, kui kõik jääb praeguseks. Kui koolid jäävad eraldi, ei kujune 

välja ühtne koolivaim, kuna õpetajad ja õpilased jäävad kahte kooli nii geograafiliselt kui 

emotsionaalselt lahku. 

Riina Ivanova: mul on hea meel, et hoolekogu hoolib mitte ainult oma kooli lastest, vaid ka kõigi 

Kohtla-Järve laste tulevikust ja koolikogukonna ühtsusest. See ettepanek arutatakse ja vaadatakse 

edaspidi üle. 

 

Andrei Shnurov:  Milline on Slaavi põhikooli õpetajate vaimne seisund, kuna nad on määramatuse 

seisundis ega tea, mis neid tulevikus ees ootab? 

Julia Krjatalova: märkis, et õpetajad on mures, kuna pole selgust tulevase töökoormuse, õppekava, 

juhtkonna ja teiste oluliste aspektide osas. 

Riina Ivanova: õpetajad ei kaota koolide liitmise tõttu oma töökohti – kõik nõuetele vastavad 

õpetajad jäävad oma ametikohtadele. Optimeerimine toimub ainult neil ametikohtadel, mis on 

mõlemas koolis kahekordsed, näiteks sekretärid ja teised administratiivtöötajad, kelle ametikohti 

vähendatakse ühe peale. Koolijuht valitakse hiljemalt 1. veebruariks, misjärel olukord selgineb. 

 

Juhtimise teemaga seoses küsiti, kas direktorikoha täitmiseks toimub konkurss. 

Riina Ivanova: vastavalt seadusele jääb kooli direktoriks praegune Kesklinna põhikooli direktor. 

Küsimusele, kas juhul, kui praegune direktor keeldub, pakutakse ametit Slaavi põhikooli direktorile, 

anti kindel vastus: "Ei". Kui direktorikohast loobutakse, korraldatakse konkurss uue ametikoha 

täitmiseks. Riina lisas, et nad on antud küsimuses nõu pidanud Haridus- ja Teadusministeeriumiga 

ning Tööinspektsiooniga ja ootavad praegu nende ametlikke vastuseid. 

Anu Kurm kommenteeris, et  küsimust „Kas linnavalitsus peab enne konkursi väljakuulutamist 

pakkuma ühendatud kooli direktori ametikohta Slaavi põhikooli direktorile?“ ei olnud tegelikult 

küsitud. Ta lisas, et kindlat vastust sellele küsimusele tal hetkel ei ole. 

 

Lapsevanemad väljendasid muret selle üle, millises hoones nende lapsed õpivad, kes on nende 

õpetajad ja kuidas need muudatused õppetööd mõjutavad. Riina rahustas vanemaid, öeldes, et lapsed 

ei kannata kahe kooli liitmise tõttu. Tagatakse kõik tingimused, et nad ei tunnetaks muudatusi. 

Riina Ivanova rõhutas, et vajadusel võivad lapsed jätkata õpinguid oma praegustes hoonetes nii kaua, 

kui see on nende rahuolu tagamiseks vajalik. Samuti rõhutas ta, et nad jätkavad õppimist praeguse 

õppekava alusel, sest seaduse järgi ei saa õppekava kindlal haridustasemel muuta. 

 

Tagamaks maksimaalset läbipaistvust ja andmaks vanematele võimaluse esitada kõiki oma küsimusi, 

otsustati korraldada mõlema kooli vanematele kord kahe kuu jooksul infotunnid. See on oluline 

jooksvalt küsimuste arutamiseks ja juhtkonnaga otsekontakti tagamiseks. Hoolekogu liikmed tegid 
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ettepaneku korraldada neid infotunde neutraalsel pinnal, et tagada kõigile osapooltele võrdsed 

tingimused. Enamus toetas seda ettepanekut. Selline formaat väldib olukordi, kus osapooled võivad 

tunda end ebavõrdses positsioonis, eriti kui arutatakse vanemate seas vaidlusi tekitavaid teravaid 

küsimusi. Nii tagab neutraalne koht objektiivsuse ja konstruktiivsuse aruteludes. 

 

 

 

 

 2. Hoolekogu tööplaani 2024.-2025. õppeaastaks koostamine ja kinnitamine 

Hoolekogu liikmed arutasid kooli tegevuskava ning kinnitasid tööplaani 2024/2025. õppeaastaks. 

2025. aasta 1. septembril toimub kooli liitmine Kohtla-Järve Kesklinna põhikooliga, mis toob kaasa 

olulisi muutusi kooli tegevustes, õppekorralduses ning kogukonna kaasamises. Hoolekogu eesmärk 

on toetada sujuvat üleminekut, kogukonna kaasamist ja kooli väärtuste säilimist. 

 

Aeg Tegevuse sisu Vastutavad isikud 

November 
Hoolekogu tööplaani 2024.-2025. õppeaastaks 

kinnitamine 
Anna Pivneva 

Detsember  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: üleminekuplaani täpsustamine 

ja tagasiside andmine 

Eestikeelsele õppele ülemineku koolisisene 

seireprotsess 

Anna Pivneva 

 

Svetlana Vladimirova 

Jaanuar  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: koostöö algatamine uue kooli 

juhtkonna ja hoolekoguga 

Õppe- ja kasvatustöö tulemuste analüüs 

Anna Pivneva 

 

Svetlana Vladimirova 

Veebruar  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: ühistegevuste kavandamine 

uue kooli kogukonnaga. 

Koolisöökla töökorralduse ja kvaliteedi jälgimine 

Anna Pivneva 

 

 

Andrei Shnurov 

Märts  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: infovahetuse jätkamine 

Tutvumine kooli eelarvega 2025.aastaks 

Anna Pivneva 

 

Svetlana Vladimirova 

Aprill  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: infovahetuse jätkamine 

Eestikeelsele õppele ülemineku koolisisene 

seireprotsess 

Anna Pivneva 

 

Svetlana Vladimirova 

Mai - Juuni  

Kohtla-Järve linna koolivõrgu korrastamine alates 

1. septembrist 2025: praktiliste ettevalmistuste 

jälgimine 

Anna Pivneva 

August  Hoolekogu tegevuse aruanne Anna Pivneva 
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 3. Muud küsimused 

 3.1. Järgmine koosolek 

Järgmine koosolek on planeeritav detsembris. Kuupäev selgub hiljem. 

 

/allakirjutatud digitaalselt/     /allakirjutatud digitaalselt/ 

Anna Pivneva       Veroonika Shirokova  

Hoolekogu esimees      Protokollija 


